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Dotyczy: Dopłat bezpośrednich dla polskich rolników

Czym spowodowana jest opieszałość w przekazywaniu dopłat bezpośrednich polskim rolnikom, z 
których większość jeszcze nic nie otrzymała? 

Dopłaty te są od początku na skandalicznie niskim poziomie. Jeśli nadejdą one z opóźnieniem, a może 
nawet wcale, polscy rolnicy znajdą się w sytuacji zupełnie tragicznej.

Problem ten dotyka w szczególności rolników ekologicznych. W moim okręgu wyborczym w Polsce 
(region Podkarpacia) żaden z rolników nie otrzymał nawet ani jednego euro, podczas gdy dopłaty te 
powinny zostać przekazane najpóźniej pod koniec listopada 2004 r. Ta sytuacja jest skandaliczna, a 
rolnicy czują się oszukani.


